
Bestyrelsesmøde AAGS – Dagsorden  

Dato: 10.09.24  

Deltagere: Henriette, Rikke, Kristine og Anette  

  

• Godkendelse af referat og dagsorden  

Referat og dagsorden godkendt  

  

• Nyt fra juniorudvalget  

Juniorudvalget ønsker at bygge kæphestespring for de penge de har tjent.  

Nadja har trukket sig fra juniorudvalget, men en ny voksen har meldt sig til opgaven.  

  

  

• Nyt fra springudvalg  

Springudvalget er i fuld gang med at forberede halloween stævnet.  

  

• Nyt fra dressurudvalg  

Klubmesterskabet bliver holdt 8+10/11-24 for dressur.  

  

• Nyt fra cafeteriaudvalget  

Opvaskemaskinen har fået et service.  

  

• Regnskab  

Første halvår har vi et lille overskud.  

Vi overvejer nye tiltag ang. hvordan vi sikre betaling af vores faciliteter.  

  

• Nyt fra Grimbuhler  

Intet nyt  

  

• Nyt fra DRF/D4  

Afventer datoer for førstehjælpskursus og hesteeftersyn.  



  

  

• Ridehusbunde  

Vi har søgt Roskilde dyrskue fond om penge til opfyldning af det gamle ridehus, forventer svar sidst 
sep.  

Opfyldning af bund i det nye ridehus, forventes start oktober.  

  

• Opdatering af kalender  

Kalender er opdateret  

  

• Automater  

Vi afskaffer kaffe/slik automaterne, da der ikke er nok salg i det efter rideskolen er stoppet.  

  

• Springbane ind  

Springbanen kommer ind søndag d. 15/9-24  

  

• Shetlændernes arrangement  

Henriette er tovholder for shetlænderne.  

De holder dommerkursus 24/11-24  

  

• Evt.  

  

 


